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Interpelacje
1' Na wjezdzie posesji przy ul.Chopina 52 jest zapadniEtakostka brukowa,

zagroireniu *!yr:za dla pieszrych poruszaiq 
"yLt, 

sig iq arteri4.2' Proszg o likwidacjl yyuojow w jezdni ulicy'firzezinowej w rejonie pomigdzy
uf icami Koscieln4 i Botaniczn +, oraznaprzeciwk o wgzlaautobusowego MpKpny ul. Dgbowej.

3' Plo:T o wypelrienie ubytk6w w jezdni alei Jana pawla II w szczegolnosci naodcinku od ul. Brzezinowej do Liiowej.4' w centnrm -iT? na ur. cyganka * pout;^ jedynej w tej dziernicy szkotypodstawowej \r 3 y fabdym stanie , rogru;j+cym utratg zdrowia przezprzechodniow jest chodnik. proszg o jegJremlnt, czy chociazby tak zwan4
_ plzekladkg na niezdegradowane piytlii Jhodniko*..5' Mieszkaricy, a zwlasizakiero*ry, ,k"oa sig na uyboje w uricy pow

szczeg6lnie w rejonie skrzyZowania z drogqkr:ajowq nr 91. proszg o, lllerwencjg w tej sprawie.'
6' w centrum miasta prqy ul. sw. Antoniego g jest opus zczo\4zaniedbana,zadmiecona posesja, stwarzaj 4ca zlglozenie poinrowe . Juzrazdoszlo tam dopdpalenia' w hosce o *tt tlkg miasta, orazbezpieczeristwo oLogrrnychmieszkanc6w, proszq pana prezydenta o skutecznq interwencjg w tej sprawie.7' Proszg o naprawe-uyioo-nych tawek nad wislq na wysokosci posesjiBulwary 16 oraz6. uszkodzone jest siedzisko trybuny zamontowanejnaprznciwko sceny plywajqcej na MSle.8' w zwiqzku z informu.ig o ,ootovgngciu przetargu na modern izacjgzespofuboisk yfto*ych p.arut. sarniei, jeszcznftu proszt, by zainsrarowano

- ffi1lj:':lf:?:1:'l::::*?i6s;;; ff; to po raz korejnv tundusze,y'-t miejskie ulegn4 nara2eniu n" **ty 7;;#,;;;;t: 
r\utcJnv runousze

lY q sis chodnika. Poruszanie mieszkancow nMlch nae zdrowia i
wa o ruchu d



10. W imieniu czlonk6w stowamyszenia senior6w Nasz Dom" dzialajqcego z
duzym powodzeniem od 2l lat na osiedlu Potudnie, proszg pana prezydenta o
pomoc.

Przez wiele lat stowatzyszenie podnajmowalo lokal na wtasne potrzeby od klubu
Abstynenta" dzialaj4cego w pomieszczeniach szkoty podstawowej Nr 20. Obecni. po
rcaxiqzaniu wspomnianego klubu, szkola nal.olyla na stowarzyszenie ,,Nasz Dom"
czynsz w wysokodci ponad 600 zl miesigczne, co pnrV,racza moZliwodci finansowe
w/ w stowar4yszenia. Ponadto, musz4 ptacii za doda*owe pomieszczenie z hdrego
nie korzystajq ijest im niepotrzebne. Proszg o interwencjg w sprawie zmniejszenia
dla nich czynszu, kt6rego bgd4 w stanie z-aplacit,.
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